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Geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) 2021  -  Aanleg oostelijke tangent Sint-
Niklaas

In het GIP van het beleidsdomein Mobiliteit en Openbare Werken voor 2021 zijn volgende 
plannen voor Sint-Niklaas opgenomen:

- aanleg oostelijke tangent tussen E17 en R42 langs spoorlijn Sint-Niklaas-Puurs in 
St.-Niklaas/onteigeningen;

- aanleg oostelijke tangent tussen E17 en R42 langs spoorlijn Sint-Niklaas-Puurs in 
St.-Niklaas/slopen woningen.

Voor het eerste project is in budget van 6.000.000 euro uitgetrokken. Voor het tweede 
project gaat het om 422.000 euro.

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de bovenvermelde projecten? Om 
hoeveel onteigeningen gaat het? Hoeveel woningen zullen gesloopt worden?

2. Kan de minister een overzicht geven van de volgende stappen die nog ondernomen 
worden in het project? Wat is de timing?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1225 van 25 mei 2021
van KOEN DANIËLS

1. Op dit ogenblik zijn er 88 van de 188 percelen verworven. Er is bovendien een akkoord 
voor 14 percelen, en voor nog eens 28 percelen zijn er onderhandelingen lopende. Er 
zijn nog 2 woningen te verwerven. De verwervingen hebben het voorbije jaar 
vertraging opgelopen. Dat is te wijten aan de pandemie waarbij het gedurende 
verschillende langere periodes onmogelijk was om eigenaars te bezoeken voor een 
gesprek.

De woningen die reeds verworven zijn (13 en een café), worden op dit ogenblik 
gesloopt. De aanbesteding van deze sloopwerken vond plaats begin 2021. Normaal 
gezien zullen deze sloopwerken vóór het bouwverlof 2021 afgerond zijn.  

2. Momenteel werkt het Agentschap Wegen en Verkeer aan een oplossing voor de 
aantakking van europark zuid op de oostelijke tangent. Hierbij onderzoekt AWV de 
verschillende mogelijke varianten, en gaat het in gesprek met de eigenaars van de 
bedrijven. De input van deze bedrijven is belangrijk om tot een degelijke oplossing te 
komen. Dat vraagt iets meer tijd in deze fase, maar zal belangrijk zijn in de komende 
fasen. Zo lang de pandemie niet voorbij is, en de bezoeken aan eigenaars niet of 
slechts met mondjesmaat kunnen verlopen, is het niet mogelijk om een verdere 
concrete timing omtrent het project mee te delen.

 


